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1.  Kokouksen avaaminen  
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 9.16. 
 

2.  Kokouksen järjestäytyminen  
 
Puheenjohtajaksi valitaan Ingá Ryhänen 
Sihteeriksi valitaan Maiju Asuja 

 
Läsnäolijat: 
Ingá Ryhänen   puheenjohtaja, etänä Zoomin kautta 
Maiju Asuja   sihteeri 
Marianna Juvani 
Ella Tapanainen 
Jenna Ala-Rantala 
Reetta Sihto 
Marimilla Hietava 
Åsa Pihlström 
Heini Maula 
 

3.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

4.  Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi  
 
Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta. 

 
Päätös: Lisätään kohta 9.1 CRM-taulukon käyttöönotto. 



5.  Edellisten kokousten pöytäkirjojen 
tarkastaminen 
 
Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat. 

 
Päätös: Tarkastetaan, kun puheenjohtaja on läsnä. 

 

6.  Ilmoitusasiat 
 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 
 
Keskustelu: 

 
30.11. Reettorit sai 25 lippua Pikkulaskiaiseen. 
1.12. Pikkujouluihin osallistui noin 70 reettoria. 
1.12. Rehtin syksyn painos julkistettiin pikkujouluissa. 
2.12. Yle Perjantain yhteislähtöön osallistui 6 reettoria. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

7.  Talousasiat 
   

Tilillä nyt: 12 350,54€ 
Käteiskassassa nyt: 851,40€ 

 

 7.1 Rahastonhoitajan pestin nimen muuttaminen 
Esitys: Rahastonhoitaja-nimi on kenties hieman vanhanaikainen eikä anna oikeaa kuvaa 
pestin laajuudesta. Keskustellaan talousasioihin keskittyvän pestin nimen vaihtamisesta 
esimerkiksi talousvastaavaan. 

 



Keskustelu: Nimen vaihtaminen vaatii myös rahastonhoitajan sähköpostiosoitteen 
vaihtamisen. Sähköpostiosoitteiden luominen on aikaisemmin maksanu 0,05€, joten 
suuria kuluja muutoksesta ei aiheudu. 

 
Päätös: Ehdotetaan hallitukselle 2023 rahastonhoitajan pestin nimen muuttamista 
talousvastaavaksi. 
 

7.2 Collegepaitojen tilaus 
Esitys: Käydään läpi, miten syksyllä aiemmin puhuttu collegepaitojen kilpailutus on 
mennyt. 
 
Keskustelu: Kilpailutusta ei ole ehditty tekemään mahdollisten tilauspaikkojen kartoitusta 
enempää. Viedään seuraavalle hallitukselle tiedoksi mahdolliset paikat. Uusi hallitus 
hoitaa paikkojen kontaktoinnin. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

8.  Koulutus- ja sosiaalipolitiikka 
 
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja 
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

9. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö 
 

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja 
yrityssuhdevastaavien johdolla. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 
 



9.1 CRM-taulukon käyttöönotto 
 

Esitys: Yrityssuhdevastaavat ovat ottaneet CRM-taulukon käyttöön. 
 

Keskustelu: Männikkömetsä-koulutuksessa ehdotettiin taulukon käyttöönottoa. Taulukko 
tilastoi paremmin yritysyhteistöiden toimintaa. Se myös selkeyttää yhteydenottojen tilaa, 
kun taulukkoa päivitetään yhteistöiden sopimisen edetessä. 

 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

10. Tapahtumat 
 
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. 
  
Keskustelu: Pikkujoulut olivat onnistunut päätös tapahtumavuodelle. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

10.1 Tapahtumapalautteen läpikäynti 
 

Esitys: Käydään läpi tapahtumapalautekyselyn tulokset tapahtumavastaavien johdolla. 
 

Keskustelu: Vastauksia tuli 13. Yleisesti tapahtumiin ollaan oltu tyytyväisiä. Vastaajia oli 
monipuolisesti niin aktiivisia tapahtumissa kävijöitä kuin harvemmin tapahtumiin 
osallistujia. Suosituimpia tapahtumia olivat Ääniaallot, lukuvuoden aloitusristeily, 
Pyynikin munkkikahvit ja fuksisitsit. Palautteessa nostettiin esiin myös toive 
mahdollisuudesta ilmoittaa jo sitsien ilmoittautumisen yhteydessä, ettei halua osallistua 
rankkuihin tai kiinnittää ylimääräistä huomiota itseensä sitsien aikana. Liikuntapahtumia 
sekä koulutuspoliittisia, opiskeluun liittyviä ja työelämätapahtumia koettiin olevan 
sopivasti. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 

 



11. Tuutorointi 
 

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.  
 
Keskustelu: Fuksipasseja palautettiin yhteensä 10 kpl. Vuoden fuksi -palkinnon saivat 
Rosa Myllysilta, Inari Isohanni ja Säde Lappalainen. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

12. Viestintä 
 

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista. 
 
Keskustelu: Uuden Rehtin laittamisessa nettisivuille on ollut ongelmia, sillä näkymä on 
nettisivujen selain- ja puhelinversiossa erilainen. Ongelmaa selvitetään. TikTok on ollut 
hyvä lisä Reettoreiden viestintäkanaviin ja lisännyt Reettoreiden näkyvyyttä yli 
ainejärjestörajojen. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

13.  Rehti-lehti 
 

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioista päätoimittajien johdolla. 
 
Keskustelu: Rehti julkistettiin pikkujouluissa 1.12. Taittajalle on maksettu palkkio. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

  



14. KV-asiat 
 
 Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista. 
 

Keskustelu: Kv-tuutorointia tehdään Lexican, Translan ja Vostokin kanssa. Vaihtareita 
on vähemmän kuin tuutoreita, joten jokaista vaihtaria kohtaan on kaksi tuutoria. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

15. Retokodin hankinnat 
 
Esitys: Retokotiin on aikaisemmin budjetoitu siivousvälineisiin ja muihin mahdollisiin 
hankintoihin, jotka on jo tehty. Astianpesuainetta ja tiskiharjaa ei ole vielä ostettu, mutta 
niihin on jäljellä budjettia 6.46€. Lisäksi on ollut puhetta jatkojohdosta, joka helpottaisi 
pöydän ympärillä opiskelua ja läppäreiden yms. lataamista. Ympäristövastaava voisi 
vielä ennen kauden loppua käydä ostamassa nämä. Keskustellaan mahdollisista 
lisähankinnoista Retokotiin ja budjetoidaan tarvittaessa. 

 
Keskustelu: Jatkojohto maksaa noin 10€. 

 
Päätös: Budjetoidaan 15€ jatkojohtoon ja yleispuhdistusaineeseen. 
 

16. META 
 

Perjantaina perehdytetään uusi hallitus, jossa tapahtuu myös pestijako. Kun pestit ovat 
selvillä, jokainen vastaava sopii uuden pestissä toimivan kanssa perehdytyksestä. 
Perehdytysmateriaaleja päivitetään, jos on tarve. 

 Hallitus 2022 kirjoittaa vielä toimintakertomuksen kauden toiminnasta. 
 Kiitos H22 
 Viikonlopun mökki tulee olemaan lit. 
  



17. Kokouksen päättäminen 
 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 10.21. 
 
 
 
 

Pöytäkirja hyväksytty 
15.12.2022 
Tampere 

 
 
 
 
 
 
 Ingá Ryhänen      Maiju Asuja 

Puheenjohtaja      Sihteeri 
 


